

# 通告 NOTICE

新的《公司條例》(香港法例第 622 章)已於 2014 年 3 月 3 日起生效。因應上述條例對《賭博規例》(第 148A 章)的相關修訂，下列牌照之申請表格及指引／參考指南，以及申請表格 7 已予修訂：

- (1) 《舉辦獎券活動參考指南》
- (2) 《叻波拿牌照 申請表格及指引》
- (3) 《申請有獎娛樂遊戲牌照指南》
- (4) 《推廣生意的競賽牌照 申請表格及指引》
- (5) 《麻將／天九牌照 申請表格及指引》

請注意，由 2014 年 3 月 3 日起，申請人如代表公司提出以上牌照申請，須遞交新修訂的表格 7。

已修訂的各類牌照申請表格及指引可於本處網址 [www.hadla.gov.hk/el/](http://www.hadla.gov.hk/el/) 下載或於香港灣仔告士打道 5 號稅務大樓 9 樓辦事處索取。

The new Companies Ordinance (Cap. 622) has come into operation on 3 March 2014. Following the consequential amendments to the Gambling Regulations (Cap. 148A), this Authority has revised the guides to applicants of the following licences, as well as Form 7.

- (1) Reference Guide on Organisation of Lottery Activities
- (2) Tombola Licence Application Forms and Guide for Applicants
- (3) Guidance Notes on Application for the Grant of Amusements with Prizes Licence
- (4) Trade Promotion Competition Licence Application Forms and Guide for Applicants
- (5) Mahjong/Tin Kau Licence Application Forms and Guide

**Please note that applicants who apply for the above licences on behalf of a company must submit the revised Form 7 with effect from 3 March 2014.**

The revised Application forms and guides can be downloaded from our website [www.hadla.gov.hk/el/](http://www.hadla.gov.hk/el/) or obtained from our office at 9th floor, Revenue Tower, 5 Gloucester Road, Wan Chai, Hong Kong.

民政事務總署  
牌照事務處  
Office of the Licensing Authority  
Home Affairs Department

二零一四年三月三日  
3 March 2014